
    

Jaarverslagen seizoen 2017-2018 
 

Jaarverslag Secretariaat 

Aan het begin van het seizoen zijn verscheidene bestuursfuncties overgenomen. Zo hebben we een 

nieuwe voorzitter, wedstrijdsecretaris en jeugdcoördinator. Het bestuur zag er het afgelopen jaar als 

volgt uit: 

Lennart Boonstra   voorzitter 

Ido Ruijs    penningmeester 

Harriët Goossens   wedstrijdsecretaris 

Henk Kroon    scheidsrechtercoördinator 

Matthijs Goossens   technische coördinator 

Lindsey Spaargaren   jeugdcoördinator 

Linda de Vries    secretaris 

 

Het afgelopen seizoen is er maandelijks vergaderd door het bestuur. Wegens omstandigheden heeft 

Henk helaas eerder afstand moeten doen van zijn functie. Matthijs Kloosterman, die hem vanaf het 

begin van het seizoen ondersteunde, heeft het grootste deel van de taken van Henk overgenomen.  

 

Naast de algemene bestuurszaken heeft het bestuur het afgelopen seizoen over een aantal extra zaken 

gesproken. Zo zijn we aangesloten bij het Kindpakket Westland, is er weer een succesvolle spaaractie 

bij de Hoogvliet geweest en gaan wij volgend seizoen starten met een Sportkanjerclub. Ook de 

verscherping van de privacywet is een veelbesproken punt geweest bij de vergaderingen, ons eerste 

privacy statement is reeds op de website te vinden. 

 

Linda de Vries 

 

Jaarverslag Scheidsrechtercoördinaat 

Afgelopen jaar hebben weer veel leden zich ingezet om de wedstrijden in goede banen te leiden. Het 

is belangrijk dat deze scheidsrechters kennis hebben van de spelregels, daarom hebben wij ons ingezet 

om nieuwe scheidsrechters op te leiden. Spelregels maken het spel alleen maar leuker. 

Afgelopen jaar hebben wij weer een zeer geslaagd spelregelcafé mogen organiseren. We hebben een 

flink aantal nieuwe scheidsrechters met het Volleybal Masterzdiploma mogen verblijden. Daarnaast 

zijn we ook volop bezig geweest met het vergroten van de groep scheidsrechters die hogere niveaus 

mogen fluiten (VS2). Daar hebben we 6 nieuwe krachten bij kunnen voegen. 

Volgend jaar gaan we natuurlijk weer nieuwe leden opleiden. Ons streven voor volgend jaar is dat 

iedereen zijn/haar eigen niveau kan fluiten. De spelers van heren 1 en heren 2 zullen dus allemaal het 

VS2 diploma moeten gaan halen. Volgend jaar willen we ons meer gaan richten op de praktijk van het 

fluiten. We gaan workshops aanbieden om zo iedereen met meer zelfvertrouwen op de bok te krijgen.  

 

Ik wil alle teams bedanken voor hun inzet afgelopen jaar, zonder scheidsrechters kunnen we geen 

wedstrijden spelen! 

 

Matthijs Kloosterman 



    
Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat 

Monza deed met 5 herenteams, 3 damesteams, 7 jeugdteams en 1 miniteam mee aan de competitie. 

Er waren twee jeugdkampioenen: meisjes A2 werd kampioen in de najaarscompetitie en meisjes C1 in 

de voorjaarscompetitie.  

 

Eindstand: 

Team Klasse Eindstand  Team Klasse Eindstand 

(voorjaars-

competitie) 

Heren 1 1 9  Jongens A1 1 / 2 6 

Heren 2 1 gedegradeerd  Meisjes A1 1 4 

Heren 3 2 gedegradeerd  Meisjes A2 1 3 

Heren 4 3 6  Meisjes A3 2 4 

Heren 5 4 6  Meisjes B1 3 3 

Dames 1 2 gedegradeerd  Meisjes C1 3 kampioen 

Dames 2 4 5  Meisjes C2 3 5 

Dames 3 4 5  Mini’s N6-1 1 / 2 6 

 

Er deden 4 teams mee aan het bekertoernooi: dames 1, dames 2/3, heren 1/2 en meisjes A1. Dames 

1 deed het erg goed in het bekertoernooi. Zij behaalden op 12 mei in Wijk bij Duurstede het 

kampioenschap binnen met steun van een tribune vol met enthousiaste Monza supporters.   

 

Ook dit jaar zijn er weer veel wedstrijdwijzigingen verwerkt door de wedstrijdsecretariaten van Monza 

en van onze tegenstanders. In de meeste gevallen is dit goed en tijdig verlopen. 

 

Sinds afgelopen seizoen wordt er binnen de gehele competitie gebruik gemaakt van het Digitaal 

Wedstrijd Formulier (DWF). Het is de doelstelling dat de aanvoerders en alle leden die fluiten en tellen 

er goed mee kunnen werken. Ter ondersteuning hiervan is informatie over het DWF beschikbaar op 

de website. 

 

In het nieuwe seizoen start Monza de competitie met: 5 herenteams,  4 damesteams, 5 jeugdteams 

(A, B en C) en 2 niveau-6 miniteams. Voor de bekerwedstrijden zijn 4 herenteams, 3 damesteams en 

jongens A1 ingeschreven.      

 

Harriët Goossens 

 

Jaarverslag Technische Commissie 

Na een zeer succesvol seizoen is het altijd de vraag of de gepromoveerde teams het houden in een 

klasse hoger. Helaas zijn er een aantal teams gedegradeerd. Dit zorgt voor een nieuwe verdeling in 

niveaus bij zowel de dames als de heren. Bij de dames zien we ruimte om in niveau te stijgen. Bij de 

heren zal de inzet het vasthouden van deze niveauverdeling zijn. 

 

Qua materiaal is er een uitdaging bij de kwaliteit van netten. Het beheer van de zalen, op de Wielepet 



    
na, schiet tekort in bereikbaarheid en wil om te investeren in materialen. Dit krijgt volgend seizoen 

extra aandacht. Qua ballen is er een klapper gemaakt. Dit jaar kunnen we de ballentassen extra 

vernieuwen door de actie van de sponsorcommissie. 

 

Tijdens het seizoen is er een proef gedaan om samen te trainen met verschillende niveau's, andere 

leeftijdsgroepen en met een mix van mannen en vrouwen. Deze proef bleek veelbelovend. In het 

komende seizoen gaan we dit idee verder ontwikkelen om te werken aan het verkleinen van de kloof 

tussen deze groepen. 

 

Aan het einde van het seizoen hebben we weer inspraaksessies gedaan. Ook dit seizoen waren de 

reacties positief. Dit jaar zijn er geen opzeggingen geweest naar aanleiding van de teamindeling. Bij de 

dames zorgen de vollere teams dat de krapper bezette teams ondersteuning krijgen. Zo kunnen we de 

teams nagenoeg gelijk houden aan vorig seizoen. Bij de heren hebben we een aantal mensen 

doorgeschoven naar hogere teams, maar ook daar blijven de teams aardig gelijk. 

 

Matthijs Goossens 

 

Jaarverslag Jeugdcoördinaat 

Miniafdeling 

De mini-afdeling van Monza is dit seizoen geëindigd met 15 leden. We hadden hierbij één 

competitiespelend N6 team en twee teams deelnemend aan de CMV Haaglandentoernooien op niveau 

4 en 5.  

Overige activiteiten voor de mini’s in seizoen 2017-2018: 

 Pietentraining voor de hele mini-afdeling op 29 november 2017.  

 Monza heeft zelf een CMV Haaglandentoernooi georganiseerd in de Wielepet op 16 december 

2017.  

Na een warming-up op muziek hebben zo’n 200 kinderen verspreid over dagdelen toernooien  

gespeeld. Er is afgesproken dat Monza om het jaar een toernooi zal organiseren. 

 Bezoek aan wedstrijd van Heren 1 van Inter Rijswijk, Monza mocht oplopen met de 

tegenstanders. 

 Vanaf januari 2018 is MA1/2 standaard een kwartier van de training aanwezig geweest om één 

op één training te geven aan de mini’s.  

 Mini’s van de maand bij H1, H2, H3, D2, MA1. Nieuw dit seizoen is het certificaat dat de mini’s 

van de maand ontvangen na hun deelname. Benodigdheden om het certificaat te maken zijn 

gesponsord door  Boutronic BV.  

 Seizoensafsluiter survival op 13 juni 2018 in samenwerking met en mede mogelijk gemaakt 

door LexThoen Events 

 Er zijn verschillende clinics gegeven op basisscholen in Monster en Hoek van Holland.  

De training van de mini’s werd gegeven door Leontien Oosterhof en Annemarie de Wilde met 

assistentie van Elise Kuppens. Annemarie heeft daarnaast ook grotendeels de taak als minicoördinator 

op haar genomen, waarbij zij zorgde voor inschrijvingen voor toernooien, uitnodigingen en certificaten 

voor mini van de maand etc. Daarvoor enorme dank.  

 



    
Jeugdafdeling 

Monza is het seizoen met 7 teams uitgekomen in de jeugdcompetitie, namelijk 3 meiden A teams, 1 

jongens A team, 1 meiden B team en 2 meiden C teams. De MC2 is vanaf de voorjaarscompetitie 

gestart. De teams werden getraind door: Richard Poot (MA1 en MA2), Matthijs Goossens (JA1) Ilona 

Jagtenberg (MA3), Marleen Goossens (MB1), Raymond van der Kruk, met assistentie van Hans 

Jagtenberg (MC1) en Lisanne Bank en Lindsey Spaargaren (MC2). De teams werden gecoacht door 

trainers en/of ouders. Ook dit jaar waren er weer mooie prestaties. MA2 werd najaarskampioen en 

promoveerde hiermee naar de eerste klasse. MC1 deed het in de najaarscompetitie al erg goed, maar 

werd in de voorjaarscompetitie kampioen in de 3e klasse. In het nieuwe seizoen starten we met 1 

meiden A team, 1 jongens (mix) A team, 1 meiden B team en 2 meiden (mix) C teams.  

 

Overige activiteiten: 

 In samenwerking met de scheidsrechterscoördinator werd een scheidsrechtersworkshop 

georganiseerd voor de A en tweedejaars B-jeugd. Komend seizoen zal er intensiever worden 

ingezet op het behalen van het Masterz-certificaat, zodat ook de jeugd meer wedstrijden kan 

en zal gaan fluiten.  

 Het seizoen werd afgesloten met een volleybalweekend op het Labelterrein Staelduin voor de 

A- en B-jeugd. Op zaterdag was de C-jeugd ook aanwezig voor verschillende sport- en 

spelactiviteiten en is de dag afgesloten met een barbecue.  

 

Persoonlijk kijk ik terug op een leuk en leerzaam jaar. Met het enthousiasme van alle trainers voor het 

komende seizoen verwacht ik veel spelplezier en mooie resultaten.  

 

Lindsey Spaargaren 

 

Jaarverslag Penningmeester 

Monza heeft dit seizoen 2017/2018 financieel een goed jaar gedraaid. Dankzij het positieve resultaat 

kunnen de reserves weer worden aangevuld tot het oude niveau. Door deze goed reserves kan Monza 

weer garant staan voor zijn jaarlijkse verplichtingen.  

Het resultaat is mede door de volgende punten positief uitgevallen:  

 

 Aanmeldingenstijging bij de jeugdafdeling;  

 Kostendaling in de zaalhuur; 

 Kosten begroot welke niet hebben plaatsgevonden en 

 Extra inkomsten met sponsoring:  

o 3x nieuwe bordsponsors; 

o Rabobank Clubkas, Grote clubactie; 

o Hoogvliet Spaaractie. 

 

Voor het komende jaar is het weer belangrijk dat we de jaarlijkse sponsorbedragen en ledenaantal 

aanhouden om een stabiele basis te houden.  



    
Op dit boekjaar na, hebben we de afgelopen jaren mindere resultaten gehad. Nu de reserves weer op 

het normale niveau zitten, kan er vooruit worden gekeken om te investeren in de vereniging. Dit kan 

op meerdere manier worden gedaan richting de leden en de vrijwilligers toe. 

 

Ido Ruijs 

 

Jaarverslag Ledenadministratie 

Hieronder een overzicht van de leden verdeeld over jeugd, senioren en recreanten. 

 

 Start seizoen Afmeldingen Aanmeldingen 

Totaal eind 

seizoen 

2017-2018 

Verdeling 

seizoen 

2018-2019 

Mini 18 -7 8 19 14 

Jeugd A, B, C 43 -15 9 37 38 

Senior 51 -3 8 56 60 

Recreanten 12 -1 2 13 13 

Totaal 124 -26 27 125 125 

 

Het ledenaantal is afgelopen seizoen iets toegenomen. Na afloop van het seizoen hebben relatief veel 

A-jeugdleden zich afgemeld in verband met studie. Er waren relatief veel aanmeldingen bij de dames 

senioren.  

 

Harriët Goossens 

 

Jaarverslag Evenementencommissie 

Als evenementencommissie hebben we het afgelopen seizoen weer diverse toernooien georganiseerd. 

Om te beginnen het champagne toernooi waarbij het thema sprookjes was. Vervolgens het Lindo 

beachtoernooi in Scheveningen. Het eindtoernooi had als thema discofever, volledig belicht met 

bewegende disco lampen en als afsluiter en als primeur de pubquiz!  

Op de planning stond nog een bedrijventoernooi maar door een te lage opkomst hebben we dit af 

moeten lassen. Volgend seizoen gaan we het mogelijk weer proberen.  

 

De evenementencommissie 

 

Jaarverslag Beachcommissie 

De beachcommissie kijkt terug op een fantastische zomer! Het weer zat natuurlijk erg mee en dat was 

te merken in de opkomst. Verschillende dagen hebben we met 3 velden vol jeugd en daarna 4 velden 

met senioren getraind.  

 

We hebben voor het eerst wat deelnemers van buiten de volleybalwereld mogen verwelkomen. Vorig 

jaar was er al deelname vanuit andere volleybalverenigingen. Dit jaar heeft een groepje voetbalsters 

fanatiek meegetraind en hebben een aantal heren met weinig volleybal ervaring meegedaan. In totaal 

bestonden de groep uit 46 personen, waarvan 9 dames, 17 heren en 19 jeugdleden.  



    
 

Tot slot hebben we petjes weggegeven bij deelname aan het beachen. Dit presentje viel erg in de 

smaak. 

 

De beachcommissie 

 

Jaarverslag Sponsorcommissie 

De sponsorcommissie heeft zich het afgelopen seizoen vooral bezig gehouden met het vinden van 

ballensponsors en bordsponsors. Volgend seizoen zal de nadruk liggen op het uitzoeken van een nieuw 

tenue en de daarbij horende shirtsponsors. 

 

Resultaten: 

 Er zijn 3 nieuwe bordsponsors gevonden. Dit betreft: Boutronic, 3D Idea en JEM ID. In totaal 

hebben we nu zeven borden hangen in de Wielepet 

 Met de ballenactie, in combinatie met de Hoogvliet plaatjes actie, zijn er 30 nieuwe ballen 

gesponsord door HB techniek, Café de Viskeet, Kiewit Kunst, Fysio+Zo, 3D Idea en de Wielepet.  

 Tijdens de recreatietoernooien waren de velden door verschillende bedrijven gesponsord 

 De Helm & Heus actie zorgde voor 200 euro inkomsten. Bij deze actie konden mensen, als zij 

hun huis via deze makelaar verkochten, 100 euro schenken aan een vereniging 

 

Alle sponsors, bedankt voor jullie bijdrage! De vereniging kan niet zonder jullie steun!  

 

De sponsorcommissie 

 

Jaarverslag Communicatiecommissie 

De commissie werd gevormd door Kim van Oosten, Linda de Vries (vanuit het bestuur), Daan van 

Deventer en Harry Doensen. 

 

Website 

Het belangrijkste communicatiemedium met onze leden is de website. Hier is afgelopen seizoen naar 

een nieuwe provider overgeschakeld. Wat betreft bereikbaarheid hebben de leden hier geen last van 

ondervonden. Er zijn afgelopen seizoen circa 90 nieuwsberichten geplaatst. Deze zijn merendeels 

direct doorgelinkt naar Facebook en Twitter. Deze varieerden van wedstrijdverslagen, 

volleybalfeesten,  

 

Facebook 

Facebook is naast de website het belangrijkste sociale medium waarmee nieuws van Monza 

gecommuniceerd wordt. Over het seizoen 2017-2018 zijn 158 artikelen geplaatst. Het streven van elke 

week iets van de vereniging te laten horen in de vorm van een wedstrijdverslag, aankondiging van 

activiteiten en behaalde kampioenschappen is ruimschoots gehaald.  

In totaal hadden de 158 artikelen een bereik van bijna 35.000 personen. Dit leverde ruim 6.500 clicks 

op en leidde tot 215 likes voor de website. Aan het begin van het seizoen lag dit aantal op 210. En 



    
lichte toename dus. Het is bijna onmogelijk om dit aantal nog veel verder omhoog te tillen vanwege 

de beperkte omvang van het aantal leden (ruim 200). 

 

Twitter 

Dit sociale medium wordt weinig gebruikt door de leden. Wel wordt dit medium door onze andere 

conculega verenigingen en andere volleybalorganisaties veel meer gebruikt. Het is daarom goed om 

dit kanaal aandacht te blijven geven.  

In totaal is het aantal volgers van ons twitteraccount uitgegroeid tot 104 stuks.  Het aantal weergaven 

van de verschillende tweets ligt gemiddeld rond de 2.000. Het bereik is dus goed te noemen.  

 

Blablaadje 

Het Blablaadje is naast de website ook een belangrijk medium in de communicatie naar onze leden.  

Met name bedoeld voor de leden die niet op sociale media zitten. Verstuurd via Mailchimp.  

Er zijn in het seizoen 2017-2018 5 blaadjes verstuurd. Vanaf het begin is het aantal verstuurde versies 

gestegen van 252 naar 271 emailadressen. Van deze emailadressen worden 197 goed afgeleverd. Het 

aantal opens van de verschillende nieuwsbrieven ligt tussen de 60-65% en het aantal clicks tussen de 

10-15%.  

 

Toekomst c.q. volgend seizoen 

 Afronden communicatieplan 

 De verschillende sociale media en website meer op elkaar afstemmen. 

 Instagram meer als sociaal medium gebruiken. 

 
 

 

 


